



## Produk khas untuk rambut - SENSUS

### SOS KULIT SCREEN



**SENSUS**

✉ [bbazar@globelife.com](mailto:bbazar@globelife.com)  
☎ +39 0331 1706328

### SOS KULIT SCREEN

krim penghalang halus dan tebal yang melindungi kulit daripada pewarnaan semasa pewarnaan, bertindak lembut disebabkan formula diperkaya dengan Meadfoam Minyak dan Shea Butter.

#### **IHF SOS KULIT Projection REMOVER**

Ia adalah towelette boleh guna praktikal dan berfungsi yang membolehkan anda untuk membuang kotoran kosmetik warna dari kulit. Dibungkus dalam uncang individu itu membenarkan penggunaan mudah dan memastikan kebersihan dan keselamatan.

#### **SOS SCRUB PURE**

Ia merupakan produk yang menyediakan rambut mewarna untuk perkhidmatan teknikal, terima kasih kepada teknologi formula diperkaya dengan ekstrak Saponaria yang mempunyai dalam- pembersihan tetapi lembut.

#### **SOS HAIR COLOR REMOVER**

Perlahan-lahan membuang apa-apa jenis pigmen pengoksidaan kosmetik dari rambut tanpa mengubah satu semula jadi. Terima kasih kepada rumusan inovatif ia adalah mungkin untuk menukar proses pengoksidaan mengotorkan, menghapuskan molekul berwarna, tanpa menyerang pigmentasi semula jadi rambut. Ia ' produk yang sangat sesuai untuk pembetulan semua atau sebahagian daripada warna. Produk teknikal, tetapi dirumuskan berkenaan penuh dengan rambut. Ia tidak mempunyai kuasa atau pelunturan penjerukan.

SOS HAIR COLOR REMOVER memastikan penyelenggaraan rambut dalam keadaan sempurna, lembut dan seperti sutera apabila disentuh, terima kasih kepada teknologi diperkaya dengan Shea Butter dan Minyak Kelapa.

#### **KULIT RAMBUT SCREEN PERLINDUNGAN**

Sebuah krim gemuk dan halus halangan yang melindungi kulit daripada pewarnaan semasa pewarnaan. Melindungi dan bertindak lembut disebabkan formula diperkaya dengan Shea Butter.

**SOS KULIT satin HAIR REMOVER**

SOS Kulit Projection Remover adalah towelette guna praktikal dan berfungsi yang membolehkan anda untuk membuang kotoran kosmetik warna dari kulit. Dibungkus dalam kantung individu membolehkan untuk kegunaan mudah dengan memastikan kebersihan dan keselamatan.